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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 14. 

 

2024. gada 4. jūlijā.  

Attālināta sanāksme.  

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītājs – Finanšu komitejas vadītāja vietniece Dace Cīrule. 

Protokolētāja -  sēžu sekretāre Jana Skrējāne. 

 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām – Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Viktorija 

Baire,  Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Ineta Romanovska, Gatis Līcis. 

 

Sēdē nepiedalās:  

Dalībnieks ar balsstiesībām – domes priekšsēdētājs Juris Žilko. 

 

Pašvaldības darbinieki – Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne,  Iekšējā auditore Viktorija 

Belova,  Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa, Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja 

Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris Križanovskis, Galvenais projektu vadītājs Māris 

Ozoliņš, Projektu vadītājs Gints Hermanis, Īpašumu pārvaldes vadītāja vietniece Tatjana 

Tihoņenko, Zemes ierīcības inženiere Daiga Ozola, Ainavu plānotāja Lauma Muceniece, 

Galvenais speciālists izglītības jautājumos Iveta Skodžus, Izglītības, kultūras un sporta 

pārvaldes vadītāja Linda Zaķe, Sabiedrības informēšanas un mārketinga nodaļas vadītāja p.i. 

Signija Šulce,  

 

 

 

Darba kārtība 

 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Kārtība, kādā Ķekavas novada 

pašvaldība kompensē sabiedriskā transporta biļešu vai personiskā transportlīdzekļa 

lietošanas izdevumus, ja izglītojamais iegūst izglītību speciālās izglītības programmā 

citā administratīvajā teritorijā” apstiprināšanu;  

2. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Pašvaldības līdzfinansējuma 

piešķiršanas kārtība vietas, kur patverties, izveidei daudzdzīvokļu dzīvojamā mājā” 

apstiprināšanu;  

3. Par grozījumiem Ķekavas novada domes  lēmumā  “Par projekta “Ķeguma prospekta 

pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai Baldonē, Ķekavas novadā” realizēšanu”;  

4. Par finansējumu AS “Sadales tīkls” gaisvadu līnijas pārbūvei Katlakalnā, Ķekavas 

novadā;  
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5. Par sadarbības līguma slēgšanu ar biedrību “Bānīša Draugu klubs”;  

6. Par pašvaldības pārstāvja iecelšanu atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra 

uzraudzības padomē;  

7. Komitejas atzinums - Par nekustamo īpašumu Mežvidu ielā 17, Baldonē, Ķekavas 

novadā;  

8. Par Nāves salas piemiņas vietas sagatavošanu atceres pasākumam “Nāves salas 

piemineklim 100”;  

9. Par projektā “Pašvaldības nozīmes koplietošanas ūdensnotekas, meliorācijas 

atjaunošana Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” realizēšanu;  

10. Par finansējuma piešķiršanu Pļavniekkalna sākumskolas esošā korpusa būvuzraudzības 

līguma slēgšanai;  

11. Grozījumi Saistošajos noteikumos  "Par nekustamā īpašuma nodokli un nekustamā 

īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu Ķekavas novadā”;  

12. Komitejas atzinums - Par jaunu Valsts un pašvaldību vienoto klientu apkalpošanas 

centru atvēršanu Ķekavas novada pašvaldībā un dalību VARAM Projektā;  

13. PIEBALSOJAMAIS - Par nekustamā īpašuma Salnas iela 19, Baložos, Ķekavas 

novadā, izsoles rezultātu apstiprināšanu;  

14. PIEBALSOJAMAIS - Par projekta “Baložu pilsētas kultūras centra pārbūve – I kārta, 

Skolas iela 4, Baloži, Ķekavas novads. Ēkas jumta seguma nomaiņa” realizēšanu. 

 

 

 

Dace Cīrule atklāj sēdi 

 

 

 

 

 Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Dace Cīrule, informē, ka ir iesniegti  trīs priekšlikumi par darba 

kārtības papildināšanu ar piebalsojamiem jautājumiem.  

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Juris Križanovskis, Valts Variks, Dace 

Cīrule, Juris Jerums, Vineta Alviķe, Jānis Zvaigzne, Tatajana Tihoņenko, Anda Pūriņa. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 14:25  līdz plkst. 14:30.   

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par iesniegtajiem 

priekšlikumiem.  

 

1. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu [16. PIEBALSOJAMAIS - Par projekta “Baložu pilsētas 

kultūras centra pārbūve – I kārta, Skolas iela 4, Baloži, Ķekavas novads. Ēkas jumta 

seguma nomaiņa” realizēšanu], 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 



3 

 

2. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu [14. PIEBALSOJAMAIS - Par finansējuma piešķiršanu 

līguma slēgšanai Lokālplānojuma izstrādei teritorijas plānojuma grozījumiem 

nekustamajā īpašumā Brīvības iela 7, Ķekavā], 

Atklāti balsojot  ar 2 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Gatis Līcis), "Pret" – 5 (Andris 

Ceļmalnieks, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Karina Putniņa, Viktorija Baire), "Atturas" 

– 3 (Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Valts Variks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

3. Priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā ieļaut jautājumu [15. PIEBALSOJAMAIS - Par nekustamā īpašuma Salnas 

iela 19, Baložos, Ķekavas novadā, izsoles rezultātu apstiprināšanu ], 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

D. Cīrule aicina apstiprināt papildināto darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 4. jūlija sēdes darba kārtību. 
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1. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Kārtība, kādā Ķekavas novada 

pašvaldība kompensē sabiedriskā transporta biļešu vai personiskā transportlīdzekļa 

lietošanas izdevumus, ja izglītojamais iegūst izglītību speciālās izglītības programmā citā 

administratīvajā teritorijā” apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:30:50) 

 

Par jautājumu ziņo Iveta Skodžus. Ir sagatavots lēmumprojekts par Ķekavas novada 

pašvaldības saistošo noteikumu “Kārtība, kādā Ķekavas novada pašvaldība kompensē 

sabiedriskā transporta biļešu vai personiskā transportlīdzekļa lietošanas izdevumus, ja 

izglītojamais iegūst izglītību speciālās izglītības programmā citā administratīvajā teritorijā” 

apstiprināšanu.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Iveta Skodžus, Valts Variks, Inese Jēkabsone.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Kārtība, kādā Ķekavas novada 

pašvaldība kompensē sabiedriskā transporta biļešu vai personiskā transportlīdzekļa 

lietošanas izdevumus, ja izglītojamais iegūst izglītību speciālās izglītības programmā 

citā administratīvajā teritorijā” apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

2. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu “Pašvaldības līdzfinansējuma 

piešķiršanas kārtība vietas, kur patverties, izveidei daudzdzīvokļu dzīvojamā mājā” 

apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 00:43:10) 

 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. Ir sagatavots lēmumprojkets par Ķekavas novada 

pašvaldības saistošo noteikumu “Pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanas kārtība vietas, kur 

patverties, izveidei daudzdzīvokļu dzīvojamā mājā” apstiprināšanu. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Valts Variks, Jānis Zvaigzne, Mārtiņš Ansonskis, Juris 

Jerums, Viktorija Baire.  

 

Debatē Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Viktorija Baire, Valts Variks.  

 

Juris Jerums izsaka deputāta pieprasījumu  (Deputāta pieprasījums audio ierakstā sākas 

plkst. 01:34:48) – sniegt informāciju par visiem sagatavotajiem un apstiprinātajiem 

saistošajiem noteikumiem laika posmā no 2024. gada 1. janvāra līdz 2024. gada 1. jūlijam. Kā 

arī, sniegt informāciju cik iedzīvotāju priekšlikumi tika virzīti no publiskajām apspriešanām.  
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Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem. 

 

1. Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Izslēgt sadaļu "V. De minimis atbalsta nosacījumi saimnieciskās darbības veicējiem, kas 

pretendē uz līdzfinansējuma saņemšanu" un visus tās apakšpunktus, 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm "Par" (Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – 5 (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, 

Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Karina Putniņa), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

2. Priekšlikums no Viktorijas Baire - 

Veikt konsultācijas ar apsaimniekotājiem, tai skaitā, ar pašvaldības kapitālsabiedrībām. 

Atlikt, skatīt jautājumu atkārtoti, 

Atklāti balsojot  ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija Baire), "Pret" – 2 (Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone), "Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks), "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

3. Par grozījumiem Ķekavas novada domes  lēmumā  “Par projekta “Ķeguma prospekta 

pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai Baldonē, Ķekavas novadā” realizēšanu” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 01:43:00) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš. Ķekavas novada dome 2024.gada 24.aprīlī ir pieņēmusi 

lēmumu Nr.33 “Par projekta “Ķeguma prospekta pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai 

Baldonē, Ķekavas novadā” realizēšanu”. Publiskā iepirkuma procedūrā “Būvuzraudzība 

apvienoto gājēju ceļu un veloceļu būvniecībai un ielu pārbūvei Ķekavas novadā”, ar 

identifikācijas Nr. ĶNP 2024/13, kura 4.daļā “Būvuzraudzība objektam “Ķeguma prospekta 

pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai, Baldone, Ķekavas novads”” izvēlētais pretendents SIA 

“H2R”, vienotās reģistrācijas numurs 40203264277, ir atteicies slēgt būvuzraudzības līgumu. 

Publiskā iepirkuma procedūrā “Būvuzraudzība apvienoto gājēju ceļu un veloceļu būvniecībai 

un ielu pārbūvei Ķekavas novadā”, ar identifikācijas Nr. ĶNP 2024/13, 4.daļā “Būvuzraudzība 

objektam “Ķeguma prospekta pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai, Baldone, Ķekavas 

novads”” nākamais izvēlētais pretendents ir SIA “Somniar”, vienotās reģistrācijas numurs 

40203150774, līgumcena EUR bez PVN 6 100,00, PVN 21% - 1 281,00 EUR, kopā EUR 

7381,00. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Viktorija Baire, Māris Ozoliņš, Valts 

Variks, Karina Putniņa, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis.  

 

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 
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Par lēmuma projektu – 

Par grozījumiem Ķekavas novada domes  lēmumā  “Par projekta “Ķeguma prospekta 

pārbūve no Parka ielas līdz Tilta ielai Baldonē, Ķekavas novadā” realizēšanu”, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:21  līdz plkst. 16:31.   

 
 

4. Par finansējumu AS “Sadales tīkls” gaisvadu līnijas pārbūvei Katlakalnā, Ķekavas 

novadā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:00:10) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Ozoliņš.  Ķekavas novada pašvaldība pašlaik realizē projektu 

“Apvienotā gājēju ceļa un veloceliņa izbūve gar autoceļu V2 Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, no Katlakalna ielas (a/c V1) līdz Kāpu ielai”. Projekta pabeigšanai nepieciešams veikt 

AS “Sadales tīkls” piederošās gaisvadu līnijas pārbūvi projekta teritorijā. AS “Sadales tīkls” 

ir veicis iepirkumu elektroapgādes objektu "Z-7203-3 0,4kV GVL pārbūve, Katlakalns, Ķekavas 

nov. (TN Nr. 30AT00-04/TN-36130), IO-285733" realizēšanai par summu EUR 31 285,98, PVN 

21% - EUR 6 570,06, summa kopā ar PVN – EUR 37 856,04. Projekta “Apvienotā gājēju ceļa 

un veloceliņa izbūve gar autoceļu V2 Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, no Katlakalna ielas 

(a/c V1) līdz Kāpu ielai” pabeigšanai un AS “Sadales tīkls” piederošās gaisvadu līnijas 

pārbūves veikšanai nepieciešams Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada budžetā paredzēt 

EUR 37 856,04. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās – Andris Ceļmalnieks, Viktorija Baire, Māris Ozoliņš, Valts 

Variks, Aigars Vītols, Anda Pūriņa, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par finansējumu AS “Sadales tīkls” gaisvadu līnijas pārbūvei Katlakalnā, Ķekavas 

novadā, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, Viktorija 

Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 



7 

 

5. Par sadarbības līguma slēgšanu ar biedrību “Bānīša Draugu klubs” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:17:37) 

 

Par jautājumu ziņo Daiga Ozola. Ir sagatavots lēmumprojekts par jaunu sadarbības līguma 

slēgšanu ar biedrību “Bānīša Draugu klubs”. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Viktorija Baire, Daiga Ozola, Valts Variks.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par sadarbības līguma slēgšanu ar biedrību “Bānīša Draugu klubs”, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

6. Par pašvaldības pārstāvja iecelšanu atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra 

uzraudzības padomē 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:24:16) 

 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko. Ir sagatavos lēmumprojekts par pašvaldības pārstāvja 

iecelšanu Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra “Getliņi” – SIA “Getliņi 

EKO” uzraudzības padomē un Viduslatvijas atkritumu apsaimniekošanas reģiona atkritumu 

apsaimniekošanas reģionālo centru uzraudzības padomē.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Viktorija Baire, Valts Variks, Tatjana Tihoņenko, Jānis 

Zvaigzne.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par pašvaldības pārstāvja iecelšanu atkritumu apsaimniekošanas reģionālā centra 

uzraudzības padomē, 

Atklāti balsojot ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 
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7. Komitejas atzinums - Par nekustamo īpašumu Mežvidu ielā 17, Baldonē, Ķekavas 

novadā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 02:34:28) 

 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko. Ķekavas novada pašvaldība lūdza Labklājības 

ministriju paplašināt nekustamā īpašuma Mežvidu ielā 17, Baldonē, Ķekavas novadā, 

izmantošanas funkcijas – viesu izmitināšana, tajā skaitā ļaujot tās nodot nomā trešajām 

personām saimnieciskās darbības veikšanai, kā arī citām pašvaldības funkcijām. Ministrijas 

sniegtā atbilde bija negatīva.  

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –Viktorija Baire, Valts Variks, Tatjana Tihoņenko, Inese 

Jēkabsone, Andris Ceļmalnieks.  

 

Debatē Gatis Līcis, Viktorija Baire, Juris Jerums, Valts Variks, Andris Ceļmalnieks, Inese 

Jēkabsone.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par izvirzītajiem 

priekšlikumiem. 

 

1. Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Uzsākt Ukrainas bēgļu pārvietošanu uz citām dzīvojamām telpām, 

Atklāti balsojot  ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts 

Variks, Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Par balsojumu izsakās Andris Ceļmalnieks - balsoja “par”, paļaujoties uz to, ka iedzīvotāju 

pārvietošanas process tiks uzsākts pakāpeniski.  

 

Par balsojumu izsakās Viktorija Baire – balsoja “par”, uzsverot, ka priekšlikums tika izvirzīts 

atbilstoši ziņojumam, iedzīvotāju pārvietošanas process notiks pakāpeniski.  

 

Par balsojumu izsakās Valts Variks – balsoja “par”, ar aicinājumu, nepublicēt tīmekļa vietnē  

facebook.com  iedzīvotāju pārvietošanas procesa uzsākšanu.   

 

 

2. Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Izskatīt jautājumu atkārtoti pēc tikšanās ar LM pārstāvjiem, 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – 1 (Gatis Līcis), "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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8. Par Nāves salas piemiņas vietas sagatavošanu atceres pasākumam “Nāves salas 

piemineklim 100” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 03:12:03) 

 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko. Daugmales pagastā, Ķekavas novadā, 2024.gada 

27.jūlijā notiks pasākums “Nāves salas piemineklim 100”. Pasākuma organizētāji ir Ķekavas 

novada pašvaldība un biedrība “Darām Daugmalei”.  Ķekavas novada pašvaldības 2024.gada 

budžetā Nāves salas piemiņas vietas sagatavošanai atceres pasākumam “Nāves salas 

piemineklim 100” nav paredzēti līdzekļi. Lai nodrošinātu pasākuma “Nāves salas piemineklim 

100” piemiņas vietas sagatavošanu atceres pasākumam, ir nepieciešams paredzēt Ķekavas 

novada pašvaldības 2024.gada budžetā finansējumu 24 200 EUR apmērā. 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –  Andris Ceļmalnieks, Tatjana Tihoņenko, Viktorija Baire, 

Karina Putniņa, Juris Jerums, Lauma Muceniece, Valts Variks, Anda Pūriņa, Linda Zaķe, 

Viktorija Belova, Signija Šulce.  

 

Juris Jerums Izsaka lūgumu -  Īpašumu pārvaldei izvietot samērīga izmēra plāksni, kurā minēts 

arī pašvaldības ieguldījums, lai iedzīvotājiem būtu izpratne, ka piemineklis tika atjaunots arī 

ar pašvadības atbalstu. 

 

Debatē Juris Jerums, Andris Ceļmalnieks.  

 

Jautājumu  vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par izvirzīto 

priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Jura Jeruma - 

Papildināt lēmumprojektu ar pārcelšanai nepieciešamo līdzekļu informāciju. 

Papildināt konstatējošo daļu ar informāciju, kāds finansējums bija paredzēts gada 

sākumā. Sagatavot informatīvu tāmi, kurā apkopota visa informācija par izmaksu 

pozīcijām, kas tika sniegta finanšu komitejas laikā (esošā ĶSSC tāme + gada sākumā 

plānotais+ vēl nepieciešamais), 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 18:37  līdz plkst. 18:44.   

D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par Nāves salas piemiņas vietas sagatavošanu atceres pasākumam “Nāves salas 

piemineklim 100”, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 
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9. Par projektā “Pašvaldības nozīmes koplietošanas ūdensnotekas, meliorācijas 

atjaunošana Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” realizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:06:42) 

 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko.  Ir sagatavots lēmumprojekts par projekta 

“Pašvaldības nozīmes koplietošanas ūdensnotekas, meliorācijas kadastra numurs 413241:00, 

pik. 00/00 - 45/10 atjaunošana Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” realizēšanu.  

 

Jautājumu   nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par projektā “Pašvaldības nozīmes koplietošanas ūdensnotekas, meliorācijas 

atjaunošana Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads” realizēšanu, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

10. Par finansējuma piešķiršanu Pļavniekkalna sākumskolas esošā korpusa 

būvuzraudzības līguma slēgšanai 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:10:50) 

 

Par jautājumu ziņo Gints Hermanis.  Ir sagatavots lēmumprojekts par finansējuma piešķiršanu 

Pļavniekkalna sākumskolas esošā korpusa būvuzraudzības līguma slēgšanai 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –  Valts Variks, Gints Hermanis, Viktorija Baire, Anda 

Pūriņa.  

Jautājumu vairāk   nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par finansējuma piešķiršanu Pļavniekkalna sākumskolas esošā korpusa 

būvuzraudzības līguma slēgšanai, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 
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11. Grozījumi Saistošajos noteikumos  "Par nekustamā īpašuma nodokli un nekustamā 

īpašuma nodokļa atvieglojumu piemērošanu Ķekavas novadā” 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:16:25) 

 

Par jautājumu ziņo Anda Pūriņa. Ir sagatavots lēmumprojekts par grozījumiem Saistošajos 

noteikumos  "Par nekustamā īpašuma nodokli un nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu 

piemērošanu Ķekavas novadā”. 

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Viktorijas Baires - 

Atlikt izskatīšanu uz nākamo Finanšu komitejas sēdi, 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

12. Komitejas atzinums - Par jaunu Valsts un pašvaldību vienoto klientu apkalpošanas 

centru atvēršanu Ķekavas novada pašvaldībā un dalību VARAM Projektā 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:22:55) 

 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs. 2024.gada 31.maijā saņemta Vides aizsardzības un reģionālās 

attīstības ministrijas vēstule  Par dalību projektā “Pakalpojumu sniegšanas reformas atbalsts” 

un pieteikumu Valsts un pašvaldību vienoto klientu apkalpošanas centru izveidei” ar 

aicinājumu izvērtēt iespēju piedalīties Projektā “Pakalpojumu sniegšanas reformas atbalsts” 

un iesniegt pieteikumu jaunu Valsts un pašvaldību vienoto klientu apkalpošanas centru izveidei. 

 

Jautājumu  nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par izvirzīto priekšlikumu.  

 

Priekšlikums no Daces Cīrules - 

Informēt Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministriju, ka 2024.gadā Ķekavas 

novada pašvaldība neplāno izveidot jaunus valsts un pašvaldību vienoto klientu 

apkalpošanas centrus, bet plāno jautājumu atkārtoti vērtēt pēc tam, kad tiks veikti 

grozījumi normatīvajos aktos, kas nosaka vienoto klientu apkalpošanas centru veidus, 

pakalpojumu grozu un tiks aktualizēts valsts finansējuma apjoms par vienu valsts sniegto 

pakalpojumu, 

Atklāti balsojot  ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
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13. Par nekustamā īpašuma Salnas iela 19, Baložos, Ķekavas novadā, izsoles rezultātu 

apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:29:19) 

 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe. Izsole noslēdzās ar 197.soli, ar kuru nekustamo īpašumu 

Salnas iela 19, Baložos, Ķekavas novadā nosolīja privātpersona, par summu EUR 41600.00 

(četrdesmit viens tūkstotis seši simti euro).  

 

Jautājumu   nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

Par nekustamā īpašuma Salnas iela 19, Baložos, Ķekavas novadā, izsoles rezultātu 

apstiprināšanu, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

 

 

 

14. Par projekta “Baložu pilsētas kultūras centra pārbūve – I kārta, Skolas iela 4, Baloži, 

Ķekavas novads. Ēkas jumta seguma nomaiņa” realizēšanu 

(Jautājuma izskatīšana video un audio ierakstā sākas plkst. 04:31:00) 

 

Par jautājumu ziņo Tatjana Tihoņenko. Ķekavas novada pašvaldības Īpašumu pārvaldes 

2024.gada budžetā EKK 5250 būvdarbu veikšanai Baložu pilsētas kultūras centra Skolas iela 

4, Baložos, Ķekavas novadā, pārbūvei – I kārtai, ēkas jumta seguma nomaiņai, ir paredzēti 

EUR 80 000. Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu komisija izsludināja atklātu konkursu 

“Baložu pilsētas kultūras centra pārbūve – I kārta, Skolas iela 4, Baloži, Ķekavas novads. Ēkas 

jumta seguma nomaiņa”, un 2024.gada 7.maijā pieņēma lēmumu, ar kuru atzina, ka 

pretendenta SIA “Akvilon PRO” piedāvājums atbilst visām iepirkuma nolikuma prasībām un 

piešķīra līguma slēgšanas tiesības SIA “Akvilon PRO” kura piedāvātā līgumcena ir EUR 

121441,84.  

 

 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās –  Valts Variks, Tatjana Tihoņenko. 

 

 

Jautājumu  vairāk  nav, debatēt neviens nevēlas un D. Cīrule aicina balsot par lēmuma 

projektu. 
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Par lēmuma projektu – 

Par projekta “Baložu pilsētas kultūras centra pārbūve – I kārta, Skolas iela 4, Baloži, 

Ķekavas novads. Ēkas jumta seguma nomaiņa” realizēšanu, 

Atklāti balsojot ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, "Nepiedalās" – nav, 

Finanšu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 

 

 

 

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

 

 

 

 

Sēdi slēdz plkst.19:14 

 

 

 

Finanšu komitejas vadītāja vietniece:  (1PARAKSTS) Dace Cīrule  

 

Sēdes protokolētāja:    (2PARAKSTS) Jana Skrējāne 

 

 

 
 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU. 


